
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 4-2018
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2018-04-09 § 49 – 65

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, David Arfvidsson,

Robert Rehammar

Ansvarig
§ 49 Öppnande

§ 50 Dagordning

§ 51 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 52 Styrelsen Styrelsen konstituerade sig enligt följande: 

 Ordförande: Thomas Thunberg

 Sekreterare: Robert Rehammar

 Kassör: Maria Carlsbogård

 Vice Ordförande: David Arfvidsson

 Ledamot: Liisa Sjöberg

 Ledamot: Tomas Cassanelli

 Ledamot: Jan Flodin

 Adjungerad: Susanne Lindström

§ 53 Teckningsrätt Att var för sig teckna Romelanda Ungdomsförening 
verksamhetsåret 2018 - 2019 utses Thomas Thunberg xxxxxx - 
xxxx samt Maria Carlsbogård xxxxxx - xxxx 

§ 54 Kansli info Skicka förslag till nytt avtal med vägföreningen.

Matchprogram, Maria och Robert ser över sponsorer till 
programmet. Programmet behöver vara klart till den 27/4.

En planering av vårens arbetsdag görs direkt efter styrelsemötet. 
Utskick till lagen och nyhet på hemsidan.

Boka Corvara för PCB-undersökning av klubbhuset.

Thomas

Robert, 
Maria

Thomas

David
§ 55 Ekonomi Styrelsen gick igenom ett budgetutkast för 2018. Skicka ut Maria



reviderat förslag till styrelsen.

- Styrelsen godkänner att P10 öppnar ett lagkonto med 
teckningsrätt för Johanna Randvik xxxxxx-xxxx och Ida 
Dahlin xxxxx-xxxx

Fakturor för medlemsavgiften är på gång att skickas ut via ledarna.

§ 56 Sponsring Undersök när Dunross-avtalet går ut.

Hör med Tempo om de skulle kunna tänka sig en skylt på Romevi.

Maria

Maria
§ 57 Fotboll Konstgräsplanen har fått en skada. Undersökning pågår hur man 

reparerar. 

Redan 25 anmälda till sommarfotbollsskolan.

Den 25/5 har hemmalaget match mot Ytterby. Finns önskan om att
göra detta till ett event.

Janne

§ 58 Innebandy Det blir ett herr-seniorlag säsongen 2018/2019. Maria träffar laget 
för att höra var de vill spela.

Maria har undersökt kostnaden för ett ungdomslag. Skicka ut 
underlaget till styrelsen.

Styrelsen behöver göra en djupare genomgång av kostnaden för att
driva innebandy inför höstmötet. Detta för att se om medlems och 
sektionsavgifter stämmer med kostnaderna.

Maria

Maria

§ 59 Gymnastik Några få träningar kvar under våren.

§ 60 Boule Styrelsen godkände boulens önskan om 1000 kr till sin 
jubileumsfest (20år).

§ 61 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Styrelsen beslutade att Thomas Thunberg skriver 
verksamhetsberättelsen för 2018 och att Robert Rehammar skriver 
styrelsens kolumn i höstens RUF-info.

Arbetet med dokumentationssystem fortsätter. Robert förbereder 
ett arbetsdokument kring förslag att Romevi ska bli en kommunal 
idrottsplats inför nästa styrelsemöte. Thomas fyller på med 
information i samma dokument.

Lägg upp rutinen för att arrangera arbetsdag i 
dokumentationssystemet. 

Lägg upp information om att arbeta i styrelsen i 
dokumentationssystemet. 

Robert / 
Thomas

Thomas

Thomas

§ 62 Övriga frågor Kansliet bemannas varje torsdag mellan 18:30 – 20:00



Styrelsen godkände förslaget till Verksamhetsplan för 2018. 
Verksamhetsplanen bifogas protokollet.

§ 63 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00
Styrelsemöte den 7/5, 4/6, 13/8, 3/9, 1/10, 5/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 1/12 11:00-15:00
Idrottens dag 25/8
Höstmöte torsdag 14/11 19:00
Vårens arbetsdag lördag den 14/4
Höstens arbetsdag lördag den 22/9

§ 64 Nästa möte Nästa möte måndag 7/5 klockan 19:00.
För fika ansvarar: Robert

Notera att nästa möte blir ett arbetsmöte kring om vi ska arbeta för 
att bli en kommunal idrottsplats. Ken Gunnesson (en av 
föreningens revisorer) är inbjuden till mötet.

§ 65 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Robert Rehammar
Ordförande Sekreterare 


	Romevi Hög 130

